
Jaarverslag Vereniging Wijkraad Hoogkerk 2023 

Inleiding 
De Vereniging Wijkraad Hoogkerk (VWH) kent een bestuur en verschillende 
taakcommissies. Het bestuur bestaat uit 12 leden en komt regulier tweemaal per maand 
bij elkaar, op de eerste en derde maandag van de maand (uitgezonderd augustus). De 
taakcommissies zijn de verkeerscommissie, De Groene Bruggenbouwers, de 
landschapscommissie en de verschillende dorpsdeelcommissies.  

Daarnaast is de VWH betrokken in verschillende verbanden en klankbordgroepen, 
waaronder de bouwgroep Sterk Hoogkerk (samen met andere bewoners, ambtenaren en 
raadsleden) die de burgerbegroting ontwerpt. De bouwgroep komt regelmatig bij elkaar 
om de ontwikkelingen te volgen en zich te buigen over kwesties rond de burgerbegroting.  

In dit verslag leest u de onderwerpen die de wijkraad in het afgelopen jaar behandeld 
heeft. 
 

Januari 

De ecogroep houdt op te bestaan. In 2017 kwam er uit het wijkbudget een bedrag 
beschikbaar van 5000 euro voor het ‘ecogebiedje’, de strook langs de vloeivelden tussen 
het Julianapark en het Albert Hahnpark. Een groep bewoners ging met dit gebied aan de 
slag, met als doel het toegankelijk te maken voor wandelaars, onderwijs en recreatie. 
Met de gemeente werden afspraken gemaakt over het onderhoud. Er kwam onder meer 
een insectenkast, een hut van wilgentakken, een informatiebord en herstel van 
bestaande speelvoorzieningen. Na verloop van tijd nam het aantal vrijwilligers af. Het 
resterende budget wordt beschikbaar gesteld aan de VWH om te besteden aan groene 
maatregelen in de wijk. 

Geluidsmaatregelen A7 
Voor extra maatregelen tegen geluidsoverlast bij de Buitenhof stelde de gemeente 
400.000 euro beschikbaar. Een projectleider van de gemeente onderzoekt samen met 
bewoners uit de wijk welke maatregelen het beste uitgevoerd kunnen worden. 

In januari komt Welmobiel op bezoek. Zij zorgen in de wijk voor laagdrempelig vervoer, 
onder meer voor ouderen die slecht ter been zijn. In 2022 heeft de VWH een bijdrage 
gedaan om Welmobiel te doen starten.  Dit jaar besluiten we geen extra middelen 
beschikbaar te stellen. 

Februari 

Rias Eldering komt langs met een update over de Bult van Buist. Hij is bezig met de 
voorbereiding van het bouwen van woningen op deze locatie, die lang heeft leeggestaan. 
De VWH is voorstander van deze nieuwe invulling van het terrein. 

In februari doen veel bestuursleden mee aan een ‘oefensessie’ van Sterk Hoogkerk 
waarbij alle elementen geoefend worden. Het is een goede en gezellige doorloop 
voordat de burgerbegroting echt begint. 



Bij bewoners in Gravenburg is veel onrust over de komst van een vluchtelingenopvang op 
het terrein van De Held 3. De VWH is betrokken als bemiddelaar en observator van het 
contact tussen bewoner en de gemeente. De bewoners willen graag helderheid over de 
duur en invulling van de voorziening. 

Bijeenkomst ijsbaan Hoogkerk 
Eind februari is er een bijeenkomst over de ijsbaan met verschillende partijen uit het 
dorp. De verharding van de ijsbaan is gekozen als één van de ideeën van de wijktop-3 
2022 (Stem van Hoogkerk). Er zijn verschillende wensen voor de invulling van de ijsbaan, 
op het gebied van sport, recreatie, evenementen en meer. Deze bijeenkomst vormt de 
eerste aanzet voor de inzet van bewoners om de ijsbaan op de kaart te zetten voor Sterk 
Hoogkerk. 

Maart 

We ontvangen vertegenwoordigers van TenneT die ons informeren over de plannen voor 
een nieuwe hoogspanningsverbinding tussen Vierverlaten en Ens. 

Start Sterk Hoogkerk 
Sterk Hoogkerk gaat nu echt van start. De eerste editie begint met het bepalen van de 
onderwerpen die bewoners het belangrijkst vinden voor hun omgeving. In het afgelopen 
jaar heeft de VWH zich samen met de gemeente gebogen over de mogelijkheden voor 
participatie in de wijk, culminerend in een bezoek aan Antwerpen. In de afgelopen 
maanden is de burgerbegroting verder uitgewerkt en toegepast op Hoogkerk. In maart 
kunnen bewoners voor het eerst stemmen op de thema’s. Nadat de thema’s en 
budgetten zijn vastgesteld, kan iedereen ideeën indienen. De ideeën worden bekeken 
door de gemeente. Bewoners stemmen vervolgens over welke ideeën worden 
uitgevoerd. 

We nemen afscheid van Fokko Kip als penningmeester. Hij is 32 jaar bestuurslid geweest 
van de VWH. We sluiten af met een gezamenlijk etentje. De vacature van 
penningmeester wordt in april vervuld door Rutger Noordam. Het bestuur is blij dat hij 
de draad wil oppakken. 

April 

Bijeenkomst puinbrekerij Westpoort 
De puinbrekerij op Westpoort is buurtbewoners een doorn in het oog en zorgt voor veel 
overlast. De gemeente is in gesprek geweest met de eigenaar van het terrein over een 
mogelijke aankoop, maar komt daarin helaas niet verder. Tijdens een bijeenkomst 
bespreken we de alternatieven. De gemeente wil graag een andere ingang maken voor 
de bedrijven, zodat de Roderwolderdijk ontlast wordt. Ook wordt er scherper toezicht 
gehouden op de bedrijven en hun uitstoot.   

Schouwen 
We willen vaker schouwen in de openbare ruimte. Het onderhoud van groen en grijs in 
de wijk is onder niveau. In contact met de gemeente wordt regelmatig een schouw 
opgezet om de toestand van het onderhoud in kaart te brengen. 



Mei 

In mei ontvangen we John Schokker en Rias Eldering namens Kwaliteit uit Hoogkerk. Zij 
zijn geïnspireerd door het wensbeeld voor het centrum van Hoogkerk.  Met een groep 
ondernemers willen zij door SWECO een vergelijkbaar onderzoek laten doen naar de 
toekomst van ondernemers in Hoogkerk. 

Zwembad Hoogkerk 
Het gaat al een tijdje niet goed met het zwembad in Hoogkerk. Door gebrek aan 
bestuursleden, vrijwilligers en achterstallig onderhoud is het zwembad slechts deels 
geopend. Samen met de gemeente zetten we ons in voor een bestuurswissel. In mei is 
het zover. Met inzet van de gemeente om het terrein op te knappen, reparatie van het 
bad, een nieuw stichtingsbestuur en een hoop vrijwilligers kan het zwembad er weer 
tegenaan. De heropening van het zwembad op 8 juli wordt door veel bewoners 
enthousiast ontvangen.  

Op 25 mei vindt de jaarvergadering plaats. We nemen formeel afscheid van Fokko Kip. 
Marin Nikolov en Lammert Cornello treden toe tot het bestuur. Tijdens de vergadering 
neemt Joop Hofman ons mee in het belang van een goede burgerbegroting, en de 
uitdagingen en voorwaarden die daarbij komen kijken. 

Juni 

De kinderwijkraad Hoogkerk gaat samen met groep 8 van de Anne Frankschool op 
bezoek bij de wethouder in het stadhuis van Groningen. De kinderen van de 
kinderwijkraad hebben het Hegepad onder de aandacht gebracht bij de wijktop-3 van 
Hoogkerk en gewonnen. Het Hegepad is een onverlicht fietspad door de oude 
vloeivelden wat ’s nachts als onveilig wordt ervaren. Met dank aan de kinderen komen er 
reflecterende steentjes langs het fietspad. Zo is er geen overlast voor mens en dier, en 
hebben fietsers met verlichting goed zicht op het pad. De steentjes worden in juli 2023 
gelegd. 

In juni is er een bijeenkomst met de gemeente en bewoners over het wensbeeld voor het 
centrum van Hoogkerk. De gemeente is hiermee aan de slag gegaan. Samen met 
vertegenwoordigers van de belangengroepen gaan we de locaties langs de route bij 
langs. Onderdelen uit het centrumplan worden door de VWH ingebracht als ideeën bij 
Sterk Hoogkerk. 

Juli 

Toiletten Ruskenveense plas 
Tennisvereniging LTC trekt bij ons aan de bel. Het lukt hen niet goed meer om de 
openbare toiletvoorziening bij de Ruskenveense plas open te houden zoals afgesproken. 
Tegelijk heeft een bewoner een idee ingediend bij Sterk Hoogkerk om de openingstijden 
te verruimen. Samen verkennen we de mogelijkheden voor de voorziening bij de plas, 
om de toiletvoorziening beschikbaar te houden voor bewoners, sporters en andere 
recreanten. 



Augustus 

In augustus vinden er geen vergaderingen plaats. 

September 

In september spreken we met de plantmanager en milieucoördinator van Cosun Beet 
Company. De VWH heeft bij voorkeur tweemaal per jaar een overleg met Cosun om op 
de hoogte te zijn van bouwplannen, het bietenverkeer en andere onderwerpen die voor 
bewoners van belang zijn. Het gesprek gaat onder meer over de bietencampagne, 
bouwplannen van Cosun voor de komende jaren, vergroening van het Hoendiep, en 
binnengekomen klachten. 

Oktober 

In oktober komt de gemeente langs om een toelichting te geven over het 
groenonderhoud in Hoogkerk. Dit is in de afgelopen jaren gebrekkig geweest. De 
gemeente komt met een toelichting in de Westerkrant. 

Stemfestival Sterk Hoogkerk 
In juni zijn er 61 ideeën ingediend, waarvan 41 in stemming worden gebracht. Op 10 
oktober is de conclusie van het stemmen met het Stemfestival in het dorpshuis van 
Hoogkerk. Bewoners kiezen 16 ideeën die in 2024 uitgevoerd worden. Tegelijk begint in 
2024 een nieuwe editie van de burgerbegroting.  

Westpoort 
Na een lange stilte is er weer contact met de gemeente over de groenplannen voor 
Westpoort. Er worden afspraken gemaakt om de VWH en omwonenden regulier op de 
hoogte te houden van de ontwikkelingen op Westpoort. 

De Suikerzijde 
De VWH is betrokken bij de klankbordgroep voor de Suikerzijde, de nieuwe woonwijk 
tussen Hoogkerk en de binnenstad. In november is er een doorbraak en kunnen de 
bouwplannen doorgang vinden.  

November 

De wijkwebsite hoogkerkonline.nl is aan een vernieuwing toe. Daarnaast komen er 
websites voor ons duurzaamheidsinitiatief de Groene Bruggenbouwers en voor Sterk 
Hoogkerk. We houden een enquête onder Hoogkerkers om de behoeftes van bewoners 
in beeld te brengen.   

De Groene Bruggenbouwers gaan in samenwerking met de gemeente aan de slag om 
Hoogkerk te vergroenen. Vanuit Operatie Steenbreek is 200.000 euro beschikbaar voor 
Hoogkerk in de komende jaren. De groep komt regelmatig bij elkaar om groene 
maatregelen te bedenken in Hoogkerk.  

 


